

GERMAN NATIONAL DISHES

НЕМЕЦКИЕ НАЦИОНАЛЬНЫЕ БЛЮДА

Maultaschen are similar to ravioli with fillings that range from unsweetened to sweet and from meaty to vegetarian.

Maultaschen похожи на равиоли с начинками, которые охватывают гамму от несладких до сладких и от мясистых до вегетарианских.

Labskaus - salted beef, onions, potatoes and pickled beets are ground like porridge and served with pickled gherkins and rolls.

Лабскаус - соленую говядину, лук, картофель и маринованную свеклу измельчают как кашу и подают с маринованными корнишонами и рулетиками.



GERMAN NATIONAL DISHES

НЕМЕЦКИЕ НАЦИОНАЛЬНЫЕ БЛЮДА

Spätzle is a type of pasta, noodles are a simple combination of eggs, flour, salt and often a splash of sparkling water to beat the dough. Traditionally served as a side dish to meat dishes or added to soup, it can be seasoned with the addition of cheese

Шпетцле - это разновидность макаронных изделий, лапша представляет собой простое сочетание яиц, муки, соли и, часто, небольшого количества газированной воды для замеса теста. Традиционно подается в качестве гарнира к мясным блюдам или в качестве гарнира для запекания, ее можно приправить сыром

